
Sammanställning Möte Utbildningsansvarig & Studierektor - 2024/03-06

Här följer sammanfattning kring det som lyfts och diskuterats mellan Juridiska
föreningens Utbildningsansvarige Berna Bleta och Juridiska institutionens
Studierektor Nina Nilsson Rådeström.

Syftet med sammanfattningen är att skapa insikt till det arbete och diskussion som förs
mellan Juridiska föreningens Utbildningsansvarige och Juridiska institutionens Studierektor
för alla medlemmar i Juridiska föreningen Umeå.

Vill du veta mer eller har funderingar hör gärna av dig till utbildning@jf-umea.se.

Information från Studierektor
Studierektor informerar att en ny ledning skall utses. Processen är på gång och den nya
ledningen kommer att utses innan sommaren. Det kommer även att utses en ny studierektor.
Institutionen har även haft ett pedagogiskt seminarium med gatujuristerna. Studierektor tipsar
att JR kan ha ett samarbete med gatujuristerna i framtiden.

Information från Utbildningsansvarig och Studierådet
Utbildningsansvarig informerade med avstamp i Protokoll från Studierådets möte JF Umeå
2024-02-20 kring de olika terminerna. T2, T4 och T6.

Ombuden för termin 2 informerar om att det är första gången som de börjat läsa rättsområden
parallellt vilket upplevs som en stor omställning. Två seminarier i veckan, genomgående fram
till sommaren - ett ganska komprimerat schema. Överlag så informerar ombuden om att
seminariumen är givande och lärorika.

Ombuden från termin 4 informerar om att föreläsningen i GDPR är inställd för denna termin
vilket studenterna tycker är tråkigt. Upplägget på termin 4 upplever ombuden som förmånligt
eftersom lärarna fokuserar på ett ämnesområde i taget vilket gynnar inlärningen. Ombuden
önskar att få seminariumen i slutet av veckan istället för måndagar eller tisdagar. Vidare
upplever ombuden oro att miljörätten kommer sent in på terminen, diskussionen kommer att
behandlas på kursrådet

Ombuden från termin 6 informerar om att tentamen delas upp på två olika tillfällen samma
dag. Problematiken med detta är att första delen pågår mellan kl 8-10 medan andra delen är kl
13-15. Vidare anses IP-rätten vara ett svårt ämne.

Vidare finns för närvarande en SAMO(Studerandearbetsmiljöombud) vid JF som har ansvaret
för att bevaka studerande-arbetsmiljön.

JF Umeå deltar löpande i JURO(Juriststudenterna Riksorganisation) och arbetar kring olika
rikstäckande frågor (JURO:s motsvarighet på institutions-sidan heter NJUG). Nästa träff blir i
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Karlstad den 16 mars och förhoppningen är att kunna utveckla det pågående arbetet och lära
känna de nya representanterna.

Utbildningsansvarig informerade även generellt kring vad som sker i JF. Efter en kortare
försening av tillträde har den nytillträdde JF-styrelsen kommit igång med sina respektive
uppgifter. Man kan anse att uppslutningen av hjälpsamma och arbetsamma JF-medlemmar är
hyfsat god.


